

CORPORATE EVENT NOTICE: Admission par cotation directe
EDENRED
PLACE: Paris
AVIS N° : PAR_20100611_03118_EUR
DATE: 11/06/2010
MARCHÉ: Euronext Paris

Annule et remplace PAR_20100611_03114_EUR

I - ADMISSION D' ACTIONS PAR COTATION DIRECTE

Conformément à l'article 6201 des règles de marché d'Euronext, Euronext Paris S.A. a décidé l'admission sur **Euronext Paris** des **225.897.396 actions** qui composeront le capital de la société **EDENRED** ("la société") le 2 juillet 2010. **L'admission des actions EDENRED aura lieu le 2 juillet 2010, selon la procédure de cotation directe.**

Diffusion de l'information : Un prospectus a été visé par l'Autorité des marchés financiers ("AMF") en date du 12 mai 2010 (visa n° 10-128). Ce prospectus portait sur l'admission des actions de la société sous sa dénomination sociale actuelle ("NEW SERVICES HOLDING"). Le changement de dénomination sociale sera soumis à l'approbation de l'Assemblée Générale Mixte de la société qui se tiendra le 29 juin 2010. Ce prospectus a été complété par une note complémentaire ayant reçu le visa de l'AMF en date du 10/06/2010 sous le numero 10-170. Des exemplaires dudit prospectus et de ladite note complémentaire sont disponibles sans frais auprès de EDENRED, 166-180 boulevard Gabriel Péri - 92240 Malakoff, France, et de Accor, Immeuble Odyssey, 110 avenue de France - 75210 Paris, ainsi que sur le site internet de Accor (www.accor.com), de Edenred (www.edenred.com) et de l'AMF (www.amf-france.org).

II - CALENDRIER DE L'OPERATION ET ASPECTS TECHNIQUES

- 30/06/2010 : Publication d'un avis NYSE Euronext relatif à l'admission des actions EDENRED aux négociations sur Euronext Paris et détaillant plus avant les conditions d'ouverture des négociations le 02/07/2010, **ainsi que les conditions de cotation du prêt-emprunt**
- 01/07/2010 (à l'issue de la séance de bourse) : Publication d'un avis NYSE Euronext mentionnant le cours de référence des actions EDENRED

Il est prévu que l'Assemblée Générale Mixte de la société, qui se tiendra le 29 juin 2010, adopte la nouvelle dénomination sociale de la société ("**EDENRED**"), en remplacement de la dénomination sociale actuelle ("**NEW SERVICES HOLDING**").

III - CONDITION D'OUVERTURE DES NEGOCIATIONS

Euronext Paris S.A. fait connaître qu'à partir du **02/07/2010**, les actions composant le capital de **EDENRED** décrites ci-dessous seront admises aux négociations sur **Euronext Paris**.

- Procédure : **Cotation Directe**
- Cours de référence : **Cours indiqué dans l'avis NYSE Euronext publié le 01/07/2010**

La cotation se déroulera selon les règles habituelles du **groupe de cotation 11**.

Principales caractéristiques des titres admis:

Nombre de titres à admettre:	225.897.396
Valeur nominale:	2,00 EUR
Jouissance:	Courante
Forme des titres:	Nominatif ou au porteur
Service financier:	Société Générale Securities Services 042
Secteur ICB:	2791 Services d'appui professionnels
Compartiment:	Compartiment A

Cotation:

Groupe de cotation:	11	Cotation:	Continu
Quotité:	1	Devise:	EUR
Unit / %:	Unit	SRD:	Oui
Garantie R/L:	Oui	Dépositaire local:	Euroclear France

Libellé:	EDENRED	Code CFI:	ESEUFB
ISIN:	FR0010908533	Code Euronext:	FR0010908533
Mnémonique:	EDEN		

CORPORATE EVENT NOTICE:	Direct Listing EDENRED
LOCATION:	Paris
NOTICE:	PAR_20100611_03118_EUR
DATE:	11/06/2010
MARKET:	Euronext Paris

Cancel and replace PAR_20100611_03114_EUR

I - LISTING OF SHARES BY DIRECT LISTING

Pursuant to article 6201 of Euronext rules, Euronext Paris S.A. has decided to admit on **Euronext** the **225,897,396** shares representing the outstanding share capital of **EDENRED** ("the company") on July 2, 2010. **The listing of the EDENRED shares will take place on July 2, 2010 through the direct listing procedure.**

Information released in connection with the present listing of shares: A prospectus has been vetted by the Autorité des marchés financiers ("AMF") on May 12, 2010 (visa n° 10-128). This prospectus was related to the admission to listing and trading of the shares of the company under its current business name ("NEW

SERVICES HOLDING"). The change of the name of the company will be submitted for approval to the Combined General Meeting of the company to be held on June 29, 2010. The latter prospectus was updated by a supplement ("note complémentaire") that has been vetted by the AMF on 10/06/2010 with visa number 10-170. Copies of this prospectus and this supplement ("note complémentaire") are available free of charge from the Company's registered office: EDENRED, 166-180 boulevard Gabriel Péri - 92240 Malakoff, France, and from Accor, Immeuble Odyssey, 110 avenue de France - 75210 Paris, as well as on the Internet websites of Accor (www.accor.com), Edenred (www.edenred.com) and the AMF (www.amf-france.org).

II - CALENDAR AND TECHNICAL ASPECTS

- 30/06/2010 : Corporate event notice to be issued by NYSE Euronext in relation with the admission of the EDENRED's shares to listing and trading on Euronext Paris, describing precisely the opening trading conditions on 02/07/2010, **as well as details related to the quotation of the lending and borrowing**
- 01/07/2010 (after the end of the trading session) : Corporate event notice to be issued by NYSE Euronext in relation with the reference price of the EDENRED's shares

It is expected that the Combined General Assembly of EDENRED that will take place on June 29, 2010 will approve the new name of the company ("**EDENRED**") replacing the current name ("**NEW SERVICES HOLDING**").

III - OPENING TRADING CONDITIONS

Euronext Paris S.A. announces that, **from 02/07/2010**, the shares described below representing the outstanding share capital of **EDENRED** will be listed on **Euronext Paris**.

- Listing procedure: **Direct Listing**
- Reference price: **Price to be included in the corporate event notice issued by NYSE Euronext on 01/07/2010**

The trading will take place according to the usual rules of the **trading group 11**.

Main characteristics of the securities to be listed:

Number of securities to be listed:	225,897,396
Nominal value:	EUR 2.00
Dividend due date:	Standard
Form:	Bearer or registered
Financial service:	Société Générale Securities Services 042
ICB sector:	2791 Business Support Services
Compartment:	Compartment A

Quotation:

Trading group:	11	Trading:	Continuous
Lot size:	1	Currency:	EUR
Unit / %:	Unit	DSO:	Yes
Guarantee:	Yes	Local depository:	Euroclear France

Product name:	EDENRED	CFI code:	ESEUFB
ISIN:	FR0010908533	Euronext code:	FR0010908533
Symbol:	EDEN		
